
Protokół nr 41/2017 

posiedzenia Komisji Sfery Społecznej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 24 lipca 2017 r. 
 

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 10 00, zakończyło o godz. 11 40 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 

Przewodnicząca KSS sprawdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała 

następujący porządek obrad: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/43/2015 Rady Miasta Luboń               

z dnia 21 maja 2015 roku w sprawie Regulaminu korzystania z parków i zieleńców na 

terenie Miasta Luboń; 

2. Przygotowanie miasta do wprowadzenia reformy oświaty; 

3. Wolne głosy i wnioski; 

4. Zatwierdzenie protokołu nr 39; 

5. Zatwierdzenie protokołu nr 40. 

 
 
Ad. 1 
 

          Treść projektu uchwały przedstawiła obecna na komisji p. Romulada Suchowiak 

(WOZiK). 

Zmiana uchwały związana jest z wnioskiem p. dyrektor Ośrodka Kultur p. Reginy Górniaczyk i 

jest niezbędna, aby umożliwić spożywanie alkoholu na organizowanych imprezach takich jak 

np. Biba w Lasku.  

Treści zmian: 

1. W załączniku Nr 2 do Uchwały Nr VII/43/2015 Rady Miasta Luboń z dnia 21 maja 2015 r. w 

sprawie Regulaminu korzystania z parków i zieleńców na terenie Miasta Luboń paragraf             

1 ustęp 1 punkt 4 tiret szósty otrzymuje brzmienie: „spożywania napojów alkoholowych                



z wyłączeniem miejsc, w których prowadzona jest działalność gospodarcza w tym zakresie 

oraz w trakcie organizowanych imprez na zasadach określonych wydanym zezwoleniem"  

 

2. W załączniku Nr 2 do Uchwały Nr VII/43/2015 Rady Miasta Luboń z dnia 21 maja 2015 r. w 

sprawie Regulaminu korzystania z parków i zieleńców na terenie Miasta Luboń w paragrafie 1 

ustępie 1 punkcie 4 po tirecie szesnastym dodaje się tiret siedemnasty, który otrzymuje 

następujące brzmienie: „palenia tytoniu oraz zażywania środków odurzających”. 

 

Ad. 2 

 

          Sytuację w lubońskich placówkach przedstawiła obecna na komisji p. Romulada 

Suchowiak ( kierownik WOZiK). 

Komisja analizowała wydatki na adaptację m.in. sal do fizyki i chemii, zakupy pomocy 

dydaktycznych i remonty w szkołach. Członkowie zapoznali się także ze szczegółowymi 

planami kadrowymi w placówkach. 

 

         

Ad. 3 

          Wpłynęło pismo p. Kozaryn o nadanie ulicy imienia Nauczycieli Tajnego Nauczania. 

Jak wyjaśniła radna Teresa Zygmanowska, w Luboniu mieliśmy takich nauczycieli (wyszła 

publikacja na ten temat).Związek Nauczycielstwa Polskiego zgłaszał już taką prośbę. Komisja 

Sfery Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała prośbę. 

 

Ad. 4 

          W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 39  głosowało 6 radnych: 

za- 6,  

przeciw – 0,  

wstrzymało się – 0; 

 



 

Ad. 5 

          W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 40 głosowało 6 radnych: 

za- 6,  

przeciw – 0,  

wstrzymało się – 0; 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

 

 

    Sekretarz                                                                              Przewodniczący 

Michał Szwacki                                                                        Dorota Franek 

 

 

 

 

 

 

 


